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ZAPISNIK 
 

 

 

 

2. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 
održane u srijedu, 12. prosinca 2012. god, s početkom u 17,00 sati 

u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 
Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb 

 
 

Nazočni članovi UO-a: g. Darko Uidl, g. Krešimir Čadež, gđica Lana Koller-Fundelić, g. Igor Orlić, g. Damir 
Kovačević, g Vladimir Šincek, g. Marijan Turudić i g. Robert Brnad.  
Odsutni: g. Boris Savić 
Ostali nazočni: g. Ivan Mustapić -Predsjednik NO, g. Krešimir Babok -član NO, Igor Sabljak -zapisničar 
Sjednicu je vodio Predsjednik saveza g. Darko Uidl. 
 
 
Jednoglasno je usvojen predloženi dnevni red:  

1. Ovjera zapisnika 1. sjednice UO i elektronskog glasovanja 

2. Modaliteti rada UO 

 • uštede i tehničke mogućnosti 

3. Kalendar natjecanja 2013. 

4. Natjecanja – turniri 

 • prijedlozi za popunjavanje startnih lista 

 • uplate kotizacija 

 • uloga Saveza (u smislu zaštite organizatora od otkaza sudjelovanja) 

 • zvjezdice 

5. Norme 

6. Liječnički pregledi 

7. Povjerenstva 

8. Financiranje sudaca 

9. Ured Saveza 

10. Razno 

Predloženi dnevni red potvrđen je jednoglasno 
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1.  

 Zapisnik 01. sjednice UO održane 24. studenog 2012. usvaja se jednoglasno uz opasku da 
se doda član Nadzornog odbora g. Darko Marković koji je prisustvovao sjednici. 

 

2.  

Članovi UO razgovarali su o modalitetima te uštedama koje bi se mogle ostvariti održavanjem dijela 
sjednica putem konferencijske veze ili nekog drugog vida elektronske komunikacije. 

G. Krešimir Čadež predočio je članovima UO model zasnovan na Skype komunikaciji, što je jeftiniji način 
održavanja sastanaka nego da članovi fizički budu u Zagrebu. 
G. Ivan Mustapić se ne slaže sa tom idejom i zalaže se da se članovi Upravnog odbora ipak trebaju nalaziti 
na sastancima u "živo". 
Gđica Lana Koller Fundelić podržava ideju sa Skype konferencijskom vezom, g. Vladimir Šincek podržava 
ideju g. Mustapića. 
G. Igor Orlić je predložio varijantu koju je usvojio prošli saziv Upravnog odbora, da prvih godinu dana 
članovi Upravnog odbora dolaze na sastanke o vlastitom trošku te da na taj način pomognu Savezu oko 
smanjivanja troškova koji proizlaze iz obračuna putnih naloga članovima Upravnog odbora. 
G. Darko Uidl zahtjeva da na svakoj sjednici članovi Upravnog odbora budu u maksimalnom broju, fizički ili 
putem elektronske konferencijske veze. 
 
3.  
G. Damir Kovačević predlaže da se 3D prvenstvo Hrvatske održi u organizaciji Streličarskog saveza. 
G. Ivan Mustapić predlaže da sva državna prvenstva budu u suorganizaciji Streličarskog saveza. Posebice 
se osvrće na razvoj 3D streličarstva koje bi se, po njegovoj viziji trebalo realizirati iznajmljivanjem meta 
koje je Savez kupio za potrebe organizacije Europskog 3D prvenstva klubovima koji su zainteresirani za 
organizaciju 3D natjecanja iz kalendara Saveza. 
G. Darko Uidl se osvrće na prijedlog da SK Koros iz Kutine u suradnji sa SK Bjelovar organizira 3D 
Prvenstvo Hrvatske 07.09.2013. godine. G. Damir Kovačević naglašava da će SK Koros dobiti neko 
natjecanje iz kalendara, ali da ne mogu dobiti organizaciju 3D PH jer nemaju iskustva u organiziranju 3D 
natjecanja.  
G. Igor Orlić prepustio je kandidaturu organizacije FIELD PH koji se treba održati 27.07. SK Bjelovaru koji 
se također kandidirao za to natjecanje. 
G. Ivan Mustapić je prenio članovima UO informaciju o proširivanju turnira "Brinje open " koje bi se zbog 
obveza prema HDHIAA održavalo 6. i 7. srpnja 2013. (umjesto do sad predloženog 6.srpnja) kao "Grand 
Prix" i ujedno drugi dan kao 3. turnir HR 3D kupa. 
G. Igor Orlić je predložio da se zbog izmjena termina "Brinja open" i preklapanja sa PH do 14. predloži 
klubovima kandidatima za organizaciju Prvenstva Hrvatske za djecu do 14 g. da izmjeste turnir u neki 
drugi termin, konkretno predlaže 10-tak dana iza ovog natjecanja. 
G. Darko Uidl je preuzeo na sebe da kontaktira klubove koji su kandidirali za sporna natjecanja i da se 
dogovori s njima tko će preuzeti organizaciju tih turnira. Dalje predlaže da se kalendar kao takav usvoji uz 
obvezu da se riješe preklapanja termina sa klubovima koji su predložili svoje kandidature u tim terminima, 
te za izmjenu termina Prvenstva Hrvatske za djecu do 14. 
 
4.  
G. Darko Uidl postavio je pitanje vezano uz smisao i potrebu dodjeljivanja FITA Star turnira sa osvrtom na 
lošu kvalitetu organiziranja takvih turnira, te ističe da bi se trebala u svakom slučaju povisiti kvaliteta 
turnira edukacijom ljudi za direktore turnira. 
G. Igor Orlić predlaže da se organizira seminar u kojem bi polaznici stekli znanja koja su im potrebna za 
organizaciju turnira te bi na kraju dobili i certifikat za direktora turnira. 
 
Članovu Upravnog odbora komentirali su ovu točku i došli do zaključka da se mora uspostaviti sustav 
bodovanja turnira koji bi omogućio rangiranje klubova koji su zaslužili kvalitetom održanih turnira da i 
sljedeće godine mogu kandidirati za Star turnir. 
 
Članovi UO komentirali su sustav uplata kotizacija i slučajeve odustajanja natjecatelja bez odjave 
organizatoru. Komentirali su i slučaj SK Cekin koji je za svoj turnir tražio avansnu uplatu tjedan dana prije 
početka turnira. 
G. Darko Uidl predlaže da Savez preuzme kontrolu prijava na turnire na način da od trenutka kada se 
završe prijave organizator pošalje popis u ured te da se napravi kontrola po završetku turnira usporedbom  
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prijavljenih i natjecatelja te se razlika po dogovorenom modalitetu naplati. Na taj način bi zaštitili 
organizatore natjecanja od neodgovornih sudionika. 
Gđica Lana Koller Fundelić smatra da bi se odgovornost prijave i pravovremene odjave sa turnira trebala 
biti dužnost odgovornih osoba u klubovima. Odgovorne osobe u klubovima bi trebale prijavljivati i 
odjavljivati svoje natjecatelje na vrijeme i odgovarati za razlike u prijavama i pojavljivanjima na 
natjecanjima.. 
G. Igor Orlić se slaže sa ovom tvrdnjom i predlaže da bi se klubovima naplaćivala kotizacija za sve 
prijavljene članove bez obzira dali su svi došli na turnir ili ne, te da bi razliku trebali podmiriti osobe koje 
su došle na natjecanje ili se u protivnom neće moći niti oni natjecati na tom turniru. 
G. Ivan Mustapić se ne slaže sa ovom izjavom i mišljenja je da bi Savez trebao kontrolirati ovaj dio prijava 
i preuzeti na sebe naplatu neopravdanih nedolazaka. 
G. Vladimir Šincek  predlaže da sami organizatori šalju popis natjecatelja koji nisu došli na njihovo 
natjecanje te da Savez prikupi zbirni popis za određeno razdoblje te naplati klubovima dužnicima kotizacije 
za nedolaske ili u protivnom ti natjecatelji neće moći sudjelovati na sljedećim natjecanjima dok se dug ne 
podmiri.  
G. Krešimir Čadež skrenuo je pozornost članovima UO da se na natjecanja prijavljuju i ljudi koji nemaju 
licence pri Streličarskom savezu, a s druge strane na svakom dvoranskom turniru imamo povećani interes i 
određeni broj licenciranih natjecatelja zbog ograničenja broja natjecatelja ostane na "listi čekanja" i na 
kraju ne dobije priliku da se natječe na turniru. To je loše iz razloga što se zna desiti da zbog toga ispod 
linije završe naši kategorizirani i perspektivni natjecatelji koji su kandidati za odlazak na velika natjecanja, 
dok na natjecanju ostaju ljudi bez licence i koji još nemaju nivo znanja da bi nešto ozbiljnije postigli na 
tom turniru. 
G. Darko Uidl ne vidi uopće mogućnost da netko tko se nije registrirao kao natjecatelj pri Streličarskom 
Savezu sudjeluje na bilo kojem natjecanju iz kalendara Saveza. 
Članovi UO prokomentirali su prijedlog g. Vladimira Šinceka da se na rezultatske liste postavi i udaljenosti 
te veličina lica. Osvrnulo se i na druge stvari vezane uz sustav natjecanja i software-a za vođenje rezultata 
te su se svi usuglasili da bi trebalo iznaći software-sko rješenje koje bi bilo besplatno klubovima 
organizatorima, a koje bi objedinilo sve zahtjeve i potrebe organiziranja turnira, te koje bi davalo 
unificirane rezultate koji bi se mogli voditi u bazi podataka. 
 
5.  
Članovi UO pričali su o normama. Usuglasili su da se za norme uzimaju u obzir rezultati koji su u okviru 
određenog postotka na mađunarodnim natjecanjima, ovisno o težini natjecanja i broju prijavljenih 
natjecatelja, ali da će se oko konkretnih brojki dogovoriti na nekoj od sljedećih sjednica UO. 
G. Krešimir Čadež je predložio da se bez obzira na norme mora definirati i 'prag sramote' gdje ne bi trebali 
slati natjecatelje koji nisu zadovoljili minimalne uvjete. Na to se osvrnuo Predsjednik sa opaskom da u 
recesijsko vrijeme ne vrijedi 'prag sramote' i na natjecanja idu samo streličari koji imaju zadovoljene 
postavljene norme. 
Članovi UO složili su se da će trebali poticati razvoj olimpijskog luka i u skladu s time maksimalno izlaziti u 
susret natjecateljima koji njeguju ovu disciplinu i slati ih na što je više moguće velikih natjecanja. 
 
6. 
G. Darko Uidl pročitao je članovima UO stavku u Zakonu o sportu koja govori o propisanim kaznama za 
organizatore i klubove koji šalju svoje natjecatelje na turnire, a da nisu obavili redoviti liječnički pregled. 
Članovi Upravnog odbora usuglasili su se da svi natjecatelji moraju imati valjanu liječničku potvrdu 
prilikom traženja licence za tekuću godinu na početku godine, te na polovici godine (u mjesecu srpnju). 
Kako još ne postoji spisak ovlaštenih (od Ministarstva) sportskih liječnika, liječničku potvrdu o općoj 
zdravstvenoj sposobnosti može izdati i obiteljski liječnik. 
 

7.  

G. Krešimir Čadež pročitao je članovima UO koja tijela i povjerenike (povjerenstva) Savez ima. 
G. Damir Kovačević pita je li moguće umjesto povjerenika sastaviti povjerenstvo za određeno područje? G. 
Darko uidl skreće pozornost da bi se onda mogla oformiti sekcija za određeno područje. 
G. Vladimir Šincek je članovima Upravnog odbora ispričao svoja loša iskustva o sudačkom povjerenstvu 
koje nije funkcioniralo na način na koji je to bilo zamišljeno zbog većeg broja članova koji nisu aktivno 
sudjelovali u realizacijama i projektima Skreće pozornost na to da za uspjeh povjerenstva mora biti 
odgovorna osoba za rad povjerenstva.  
G. Krešimir Čadež predlaže da Upravni odbor imenuje povjerenike, a da je onda na odabranom povjereniku 
da odluči dali će svoju dužnost obavljati sam ili će si uzeti pomoćnike i suradnike u vidu povjerenstva ili 
sekcije. 
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G. Darko Uidl se zalaže za ideju da članovi Upravnog odbora ne budu pod obavezno povjerenici za 
određena područja već da koordiniraju sa povjerenicima i vode Savez, a da povjerenici budu osobe iz 
struke. 
G. Vladimir Šincek je predložio sebe kao povjerenika za suđenje, članovi Upravnog odbora jednoglasno su 
prihvatili njegovu kandidaturu. 
G. Damir Kovačević predložio je g. Ivana Mustapića na funkciju povjerenika za 3D, a sebe kao povjerenika 
za razvoj. 
G. Ivan Mustapić predlaže da članovi Upravnog odbora vrše i funkcije povjerenika. 
 

8.  

G. Vladimir Šincek predočio je članovima Upravnog odbora svoje viđenje sudaca i što bi trebalo poduzeti 
da se suci istaknu na natjecanju i da predstavljaju autoritet znanjem i pojavom, a za što im je potrebna 
određena pomoć Saveza. 
G. Darko Uidl pita g. Šinceka koje koristi ima Savez od toga da šalje naše suce na međunarodna 
natjecanja? 
G. Šincek je obrazložio članovima UO značaj koji ima slanje sudaca na velika međunarodna natjecanja u 
vidu iskustva koja onda oni prenose na nacionalne suce te tako podižu kvalitetu suđenja kod nas što je 
neophodno za razvoj streličarstva i podizanje razine domaćih turnira. 
 

9.  

G. Krešimir Čadež pročitao je članovima UO prijedlog zapisnika o primopredaji po kojemu bi novi saziv i on 
kao Glavni tajnik preuzeli dužnosti i obveze koji su potrebni da bi ured i sam Savez mogli funkcionirati u 
sljedećem razdoblju, te o akcijama koje su napravljene po tom pogledu do odlaska g. Gorana Ahela na 
bolovanje. 
G. Ivan Mustapić zatražio je od g. Krešimira Čadeža stanje obaveza i potraživanja Saveza te dospjelost i 
starost istih G. Čadež je poručio da još uvijek nema pravo stanje, jer je zbog odlaska g. Ahela na bolovanje 
zastalo sa primopredajom i tek kada se primopredaja do kraja izvrši biti će u mogućnosti sa sigurnošću 
podastrijeti sve tražene podatke. 
G. Marijan Turudić apelira prema g. Mustapiću da ostavi malo vremena Glavnom tajniku da se pregleda sva 
dokumentacija prije nego što ju bude tražio na uvid, jer je sada sve u vrlo velikom neredu. 
G. Krešimir Čadež skrenuo je članovima Upravnog odbora pozornost na nemogućnost da riješi bilo kakav 
problem dok se g. Ahel ne vrati sa bolovanja, jer dok se ne napravi primopredaja g. Ahel je odgovoran za 
stanje računa i sve transfere te sva podmirivanja računa dobavljačima, plaćanje režija, kao i isplate 
naknada i plaća koje sad čekaju. 
G. Darko Uidl konstatirao je da se g. Ahel ne javlja na kontakt broj i e-mail kojeg je ostavio u uredu. 
 
G. Krešimir Čadež izvijestio je članove UO o potrebi da se do 15.12. podnesu izvješća kandidata za 
programe pri Olimpijskom odboru. 
 
G. Krešimir Čadež predstavio je članovima Upravnog odbora novi pristup kontaktima tijela upravljanja 
Saveza. Svaki član Upravnog odbora, povjerenici i nadzorni odbor imati će svoj e-mail u domeni 
'archery.hr' kojeg trebaju koristiti u službenoj korespondenciji sa ljudima van Saveza. 
 

10. 

Razno:  

- G. Darko Uidl postavio je pitanje vezano uz obvezu Saveza da preseli mete životinja koje su se 
koristile za potrebe organizacije Europskog 3D prvenstva u Trakošćanu, jer smo dobili molbu iz 
Trakošćana da se mete trebaju izmjestiti iz njihovih prostorija. On predlaže da se zadrže sve ili dio 
životinja za potrebe razvoja 3D streličarstva. G. Damir Kovačević predlaže da bi se trebala definirati 
cijena i uvjeti po kojima će se te mete prodavati, ako će se prodavati, ali prvenstveno podupire ideju 
da mete ostanu u Savezu i da ih se iznajmljuje klubovima koji bi htjeli organizirati 3D turnire. G. 
Ivan Mustapić ponudio je da će on besplatno riješiti smještaj i prijevoz meta, ali da se Upravni odbor 
odluči za termin kada bi se to trebalo realizirati. G Krešimir Čadež postavio je pitanje zaduženja tih 
životinja na što je g. Mustapić rekao da nema problema da će vozač koji bude preuzimao i odvozio 
mete preuzeti i zaduženje prema realnom broju komada koje preuzme. 

- G. Darko Uidl je na kraju skrenuo pozornost članovima Upravnog odbora da sve stvari koje se na 
sastancima odluče nemaju pravnu snagu dok ne dobijemo potvrdu ureda Državne uprave o 
prihvaćanju novog saziva i osoba ovlaštenih za zastupanje Saveza Do tada je jedina osoba ovlaštena 
za zastupanje g. Goran Ahel. Kada dobijemo Rješenje odmah trebamo poduzeti sve potrebne mjere  
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da se u ured Saveza dostave pečat, ključevi kombija, sva dokumentacija i bankovne kartice da bi 
Savez mogao dalje normalno funkcionirati. 

 

 
 
 
 

Zagreb, 12. prosinca 2012. 
 

 

 

Zapisničar:   Predsjednik  saveza: 
 

Igor Sabljak   Darko Uidl 
                 


